
Protokół Nr Xm/2020 
z XIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 30 stycznia 2020 r. 

XIII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 15:35, a zakończono o godz. 17:25. 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
5. Pan Kostrubiec Piotr 
6. Pan Krawczyk Ryszard 
7. Pan Kuryło Jacek Marian 

8. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
9. Pani Michałuszko Tomasz Marek 
10. Pani Polakowska Urszula Mariola 
11. Pani Skiba Bożena Ela 
12. Pan Słota Katarzyna 
13. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
14. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
15. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 

Pan Dariusz Szykuła 
Pan Piotr Smidt 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
Pan Marek Barcicki 
Pani Maria Sak 
Pani Elżbieta Kuźma 
Pani Danuta Jaworska 

8. Pan 
9. Pan Piotr Nogas 

10. Pan Ryszard Gmitrzuk 
11. Pan Leszek Kostur 
12. Pan Jerzy Kaczoruk 
13. Pan Janusz Kowalczuk 

- Wójt Gminy 
- Sekretarz Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Radca prawny 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Adamowie 

- Przedsiębiorca z Gminy Adamów 
- Inspektor Do Spraw Gospodarki Komunalnej 
i Ochrony Środowiska 

- Sołtys miejscowości Adamów 
- Sołtys miejscowości Bliżów 
- Sołtys miejscowości Potoczek 
- Sołtys miejscowości Trzepieciny 

Lista obecności osób zaproszonych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy Adamów. 
(Zał. Prot Nr 2, 3,4) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 
Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie założenia Spółdzielni Socjalnej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Adamów w roku 
szkolnym 2019/2020 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Adamów na lata 
2009 - 2012 z perspektywą na 2016 rok." 

- dyskusja. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Adamów na lata 
2019 - 2022 z perspektywą na lata 2023 - 2026." 

- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość 
na współfinansowanie bieżących kosztów funkcjonowania Schroniskach dla bezdomnych 
zwierząt w Zamościu. 

- dyskusja. 
- podjęcie uchwały. 

14. Ro2patrzeniepism. 

15. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XIII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba Przewodnicząca Rady Gminy 
Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 15, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 



Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 
(Zał. Prot. Nr 1,2, 3,4) 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, że radni projekt porządku obrad otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 
Z wnioskiem o zmianę porządku obrad wystąpił Wójt gminy Adamów Pan Dariusz Szykuła. 
Pan Wójt poinformował zebranych, że w związku z przeprowadzoną dyskusją przed 
oficjalnym rozpoczęciem obrad prosi Radę o włączenie do porządku obrad punktu 
z podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Adamów. Pan Wójt zaznaczył, że jest wniosek 
mieszkańca, który chce rozpocząć działalność turystyczną na działce i chciałby 
ją przekształcić pod rekreację indywidualną, jak i pod zabudowę. Inwestor złożył wniosek 
o środki zewnętrzne i ma otrzymać ok. 300 tys. złotych na rozpoczęcie tej działalności. 

Przewodnicząca - poinformowała, że w przypadku przychylenia się Rady Gminy 
Adamów do wniosku Pana Wójta będzie to punkt 14 porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie nowego porządku obrad 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem nowego porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Sołtys 
Dariusz, 
Wstrzymali się: Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko 
Beata. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 5. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Przewodnicząca stwierdziła, że nowy porządek obrad został uchwalony. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół poprzedniej sesji był do 
publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali obrad, 
gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XII sesji VIII kadencji z dnia 30 grudnia 2019 
roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu z XII sesji Rady Gminy Adamów z dnia 30 grudnia 2019 r. 
głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 

Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 6) 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XII sesji Rady Gminy Adamów z dnia 
30 grudnia 2019 r. został przyjęty. 

Ad.4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 



(Zał. Prot. Nr 7) 
Ad.5. Pan Wójt - dożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 

na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 
Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że po rezygnacji z mandatu radnego Pani Renaty Matwij 
pozostaje jedno wolne miejsce w Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów. 
Pan Radca przypomniał, że na pierwszej sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów ustalono, 
że każdy z radnych pracuje w jednej komisji. 
W tej sytuacji Pan radny Jan Kawałko zgłosił kandydaturę Pana radnego Jana Krzysztofa Teteiycza 
na członka Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Adamów. 
Pan radny Teterycz wyraził zgodę na kandydowanie. 
Pani Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 
Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady 
Gminy Adamów. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Tyrka-Stećko Beata. 
Wstrzymał się: Teterycz Jan 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 9) 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9a) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Wskazała zasadność dokonanych 
zmian. Radni nie zadali pytań. Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 

Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 10) 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 11) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 



Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Wskazała zasadność dokonanych 
zmian. Radni nie zadali pytań. Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 

Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie założenia Spółdzielni Socjalnej. 

Przed omówieniem uchwały głos zabrał Wójt Gminy Adamów Pan Dariusz Szykuła. 
Pan Wójt poinformował zebranych, że już w 2019 roku podejmowano próby założenia 
spółdzielni. Wskazał, iż obecnie odbywają się spotkania z mieszkańcami gminy 
i zainteresowanymi, którzy chcieliby w tej spółdzielni pracować. Pan Wójt zaapelował 
do zebranych na sali posiedzeń i internetowych widzów obrad sesji o uczestnictwo w tym 
projekcie oraz pomoc w poszukiwaniu członków spółdzielni. Wskazał terminy i miejsca 
następnych spotkań (najbliższe w poniedziałek w Szewni o 16:00), pokrótce omówił zakres 
i formę działania nowej inicjatywy oraz zaproponował, aby radni pomogli w znalezieniu 
nazwy dla spółdzielni. Pan Wójt zaznaczył również, że istnieje możliwość pozyskania 
środków zewnętrznych na założenie spółdzielni w wysokości 120 tys. zł. 

Pani Danuta Jaworska Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej wskazała, 
że są już osoby chętne, które wyrażają wolę pracy w spółdzielni, a tym samym na terenie 
gminy powstaną nowe miejsca pracy. W programie rewitalizacji Gminy Adamów są zapisy 
skierowane do naszych mieszkańców, ale również i do turystów - mówiła dalej Pani 
Kierownik. Chcielibyśmy bardzo, aby turyści licznie nas odwiedzali, a tym samym 
zostawiali tu swoje pieniądze, które będą działać na rzecz naszych mieszkańców. Pani 
Kierownik przypomniała również o tym, że na terenie gminy świetnie działa już jeden 
podmiot ekonomi społecznej, czyli CIS. Pani Kierownik zdementowała także pogłoski 
o planach likwidacji centrum. 
Pytanie zadał Pan radny Ryszard Krawczyk - Kto będzie spółdzielnie finansował? 
Pani Kierownik - Spółdzielnia będzie się finansowała sama. 
Pytanie zadał Pan radny Grela Krzysztof - Gdy pracownicy spółdzielni będą wykonywali 
prace wokół zbiornika w Jacni, to ile Gmina będzie za to szacunkowo płaciła? 
Pani Kierownik - Obecnie opracowywany jest biznesplan i to tam wszystkie tego rodzaju 
niuanse będą zawarte. Dzisiaj chcemy podjąć uchwałę mówiącą o zamiarze utworzenia 
spółdzielni socjalnej, aby otworzyć całą procedurę. 
Pani Kierownik zapytała Panią Skarbnik - Czy CIS samo się finansuję? 
Pani Skarbnik - Tak naprawdę nie może być mowy o żadnym dofinansowaniu, dotacja, którą 
przekazujemy CIS to nic innego jak zapłata za ich usługi W związku z tym, że nastąpiła 
centralizacja podatku VAT, obwialiśmy się zarzutów Urzędu Skarbowego, że uciekamy 
z podatkiem i tylko dlatego zapłata za usługi CIS realizowana są w formie dotacji. 
Pan Wójt poinformował, że dzięki CIS powstało 30 miejsc pracy a sama instytucja płaci 
Gminie czynsz dzierżawny za wynajęcie lokali w kwocie 10 tys zł. 
Pani Kierownik GOPS zaznaczyła, że jeżeli nie usługi CIS to Gmina musiałaby zlecić 
te zadania innym podmiotom. 



Pani Skarbnik wskazała, że jednym z niezbędnych warunków rozliczenia się z kosztów 
rewitalizacji Gminy Adamów jest utworzenie spółdzielni socjalnej. 
Pytanie zadał Pan radny Grela Krzysztof - Jaka jest przewidziana forma zatrudnienia? 
Pani Kierownik GOPS - Umowa o pracę. 
Pytanie zadał Pan radny Grela Krzysztof - Pensum będzie pochodzić z jakich środków? 
Pani Kierownik GOPS - Z tego, co wypracują. 
Pan Wójt - Gmina pomoże przy rozpoczęciu, udostępni pomieszczenia, tereny, podpiszemy 
umowy. 
Pytanie zadał Pan radny Grela Krzysztof - Czy Gmina wyliczyła koszty obsługi zbiornika 
w Jacni jakie poniesie na rzecz spółdzielni? 
Pan Wójt - Chcielibyśmy, aby koszty funkcjonowania spółdzielni oscylowały w granicy 
zera, ale jeszcze lepiej będzie, jeżeli spółdzielnia zacznie przynosić korzyści i nowe miejsca 
pracy. 
Pani Skarbnik - Na pewno rozpoczną działalność ze środkami z Urzędu Gminy. Możemy 
wyliczyć obsługę na parku linowym. 
Pan Wójt - Ja przerwę Pani Skarbnik. Drodzy Państwo takie szczegóły zawarte 
są w biznesplanach i na sesji w ciągu kilkunastu minut nie jest możliwe wszystko 
do wytłumaczenia. Zapraszam publicznie wszystkich zainteresowanych na zebrania abyśmy, 
wszyscy wspólnie napisali taki biznesplan. 
Pan radny Teterycz Jan - Ja nie widziałem żadnych informacji czy ogłoszeń na BIP. Pan 
mówi o tym, że było już dwa spotkania. 
Pan Wójt - Było trzy. 
Pan radny Teterycz Jan - Trzy, czyli teraz będzie czwarte. Pan zaprasza, a ja nie 
wiem kiedy i gdzie? 
Pan Wójt - Mówiłem przed chwilą w poniedziałek o 16 
Pan radny Teterycz Jan - Gdzie? 
Pani Skarbnik - W Szewni. 
Pan radny Teterycz Jan - A wcześniejsze? 
Pani Kierownik GOPS - Wcześniej zebrania odbywały się w Urzędzie Gminy Adamów 
z osobami zainteresowanymi i pracownikami Ośrodka Wsparcia i Ekonomi Społecznej 
w Zamościu. Były to zebrania organizacyjne teraz będą z mieszkańcami. 
Pani Skarbnik - Ostateczne kwoty wsparcia poznamy w najbliższym czasie, gdyż jeszcze 
nie wiemy, skąd pozyskamy pieniądze czy z Urzędu Pracy, czy z OWES-u. 

Pani Przewodnicząca zarządziła 10 minutową przerwę. 

Po przerwie w obradach radni wspólnie ustalili, że spółdzielnia nazywać się będzie 
„AD AMO WIANKA" 

Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie założenia Spółdzielni 
Socjalnej. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Wstrzymał się: Grela Krzysztof, 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 1. 
(Zał. Prot. Nr 14) 



Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 15) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Adamów 
w roku szkolnym 2019/2020. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Pani Skarbnik wskazała zasadność 
wprowadzenia powyższej uchwały, zaznaczając, iż Gmina została do tego zobligowana 
w ustawie. Pan Radca dokładnie wyjaśnił zasady rozliczania dowozu i czas obowiązywania 
powyższej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 

Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 16) 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 17) 

Ad.ll. Raport z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Adamów na lata 
2009 - 2012 z perspektywą na 2016 rok." 

Pracownik Urzędu Gminy Pan Piotr Nogas poinformował zebranych, że w następnym 
punkcie obrad podejmowana będzie uchwała w sprawie „Programu Ochrony Środowiska dla 
Gminy Adamów na lata 2019 - 2022 z perspektywą na lata 2023 - 2026." Przed 
przedstawieniem uchwały na lata kolejne Pana Nogasa zaznaczył, konieczność omówienia 
działań, jakie zostały zrealizowane w ramach poprzedniego programu. Pan Nogas 
przedstawi uwarunkowania prawne, na podstawie których opracowano raport z wykonania 
programu, cel oraz zakres opracowania, cele i zadania inwestycyjne realizowane w ramach 
programu ochrony środowiska, cele i zadania pozainwestycyjne oraz prowadzoną w ramach 
programu edukację ekologiczną. 

Radni nie zadali pytań odnośnie raportu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Adamów na lata 
2019 - 2022 z perspektywą na lata 2023 - 2026." 

Pracownik Urzędu Gminy Pan Piotr Nogas omówił i przedstawił projekt uchwały, 
informując zebranych o pozytywny zaopiniowaniu projektu przez Zarząd Powiatu 
Zamojskiego. 

W związku z tym, że radni nie zadali pytań co do przyjmowanej uchwały, Pani 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 



Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 

Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 

Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 18) 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 19) 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość 
na współfinansowanie bieżących kosztów funkcjonowania Schroniskach dla bezdomnych 
zwierząt w Zamościu. 

Pracownik Urzędu Gminy Pan Piotr Nogas omówił i przedstawił projekt uchwały. 
Poinformował radnych o kosztach: weterynaryjnych oraz odłowu i umieszczenia 
w schronisku. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, 
Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska 
Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 

Za głosowało 15, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 20) 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 21) 

Ad. 14. Podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Adamów. 

Przed podjęciem uchwały głos zabrał Wójt Gminy Adamów Pan Dariusz Szykuła. Pan Wójt 
dla przypomnienia poinformował radnych, że Pan w dniu wczorajszym złożył 
wniosek o przekształcenie działki, na której planuje prowadzić działalność turystyczną. 
Inwestor ma pozyskać środki zewnętrzne na tą działalność i stworzyć minimum dwa miejsca 
pracy. Pan Wójt zwrócił się do radnych, aby zadecydowali o przekształceniu wspomnianej 
działki. 

Pytanie zadał Pan radny Grela Krzysztof - Czy Gmina będzie ponosiła koszty związane 
z mapami. 
Pan Wójt - Po modernizacji mapy są dostępne a koszty znikome. Myślę, że Pan 
aby nie obciążać Gminy dostarczy mapy, tak jak robili to pozostali którzy chcieli 
przekształcać działki. 
Pan Radca poświadczył, że był przy rozmowie z Panem Hejznerem, który stwierdził, 
że przekształcenie tej działki nie będzie wiązało się żadnymi kosztami. 



W związku z tym, że radni nie zadali więcej pytań co do przyjmowanej uchwały, Pani 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, Kuryło Jacek, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Sołtys 
Dariusz, 
Wstrzymali się: Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Słota Katarzyna, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko 
Beata. 
Za głosowało 10, przeciw 0, wstrzymało się 5. 
(Zał. Prot. Nr 22) 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała zastała podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 23) 

Ad 15. Rozpatrzenie pism. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała pismo o wysokości dotacji jaką 
przekazało Starostwo Powiatowe w Zamościu na ochronę zabytków w 2019 roku. 
Środki w kwocie 8 000 zł otrzymała Parafia Rzymsko - Katolicka pw Św. Andrzeja Boboli 
w Kosobudach na remont elewacji kościoła filialnego w Szewni Dolnej. 

Ad. 16. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Pan radny Jan Kawałko złożył podziękowania wszystkim zaangażowanym 
w przygotowanie jasełek w miejscowości Rachodoszcze. Pan radny wyraził nadzieję, 
że inicjatywa ta będzie kontynuowana, dlatego też zaprosił wszystkich za rok na wspólne 
kolędowanie. 

Pani radna Chmiel Joanna podziękowała za ostatnie inwestycje w miejscowości Boża Wola. 
Radna Chmiel poinformowała również o działaniach podjętych w sprawie remontu drogi 
powiatowej Suchowola - Majdan Ruszowski, a mianowicie przekazano odpowiednie pismo 
do powiatu a delegacja z Gminy Adamów w składzie wójt, radni, sołtysi i mieszkaniec 
spotkała się osobiście z Panem Starostą dwukrotnie. 

Pan Wójt poinformował zebranych, że po tej wizycie zadzwonił Pan Starosta i wstępnie 
zadeklarował podjęcie działań związanych z przygotowaniem dokumentacji na przebudowę 
wspomnianej drogi. Zaproponował, aby Gmina Adamów zabezpieczyła również na ten cel 
środki. Starosta planuje pozyskać na ten cel fundusze zewnętrzne. Na najbliższym zarządzie 
zamierza także wprowadzić to działanie do budżetu. Ustaliliśmy, że ze względu na nasze 
ograniczenia budżetowe realizacja tego projektu obejmie lata 2021-2022. 

Pan Wójt poinformował zebranych, że planowane jest utworzenie kąpieliska na zbiorniku 
w Jacni. W związku z tym omówił dalsze działania proceduralne, przybliżone koszty 
i terminy. Jeszcze raz podkreślił zasadność utworzenia spółdzielni socjalnej, która będzie 
również opiekowała się zbiornikiem. Następnie Pan Wójt poinformował, że w dniu 
dzisiejszym Panowie z Grupy Roboczej zamontowali w Chacie Rybaka drewniane meble 
wykonane przez konserwatora. 

Pan radny Jan Teterycz zwrócił się zarówno do Wójta, jak i Rady Gminy Adamów, 
aby podjąć działania w sprawie przejezdności dróg gminnych. 



Ad. 17. Zamknięcie obrad sesji. 

Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XIII sesji 
VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

P R Z E W O D N I C Z Ą C A 
RAD\^mNY 

V mjlOJL 
Boz&na Skiba 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów. obrad sesji udostępnione jest 


